
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

12 september 2006 bij ons college ingekomen vragen mevrouw D. Eikelenboom en 

het door het college gegeven antwoord. 

 

        

     De burgemeester, 

     mr. B.B. Schneiders 

 

 

 

 

 

Haarlem, 12 september 2006 

 

Geachte voorzitter, 

 

Graag wil ik middels deze brief schriftelijke vragen ex artikel 38 RvO stellen aan 

het College. 

 

Op de website van het Ministerie van VROM staat het volgende te lezen: 

“Verpakkingen zijn alle denkbare verpakkingen voor het transport van goederen of 

verkoop aan consumenten. Dus bijvoorbeeld tubes, doosjes, flessen, blikken, 

draagtasjes, nietjes, tape, dozen, kratten, pallets en wikkelfolie. Sinds 1 januari 2006 

is het “Besluit beheer verpakkingen papier en karton’ van kracht. Alle bedrijven die 

in Nederland verpakte producten op de markt brengen moeten hieraan voldoen. 

Bedrijven moeten betalen om hun afgedankte verpakkingen op te laten halen en te 

recyclen. Daardoor draaien niet langer de gemeenten – en via de afvalheffing hun 

inwoners – op voor die kosten.” 

 

Volgens de bijbehorende informatiefolder (zie 

www.vrom.nl/pagina/htm?id=2706&sp=2&dn=6130)  betekent dit in de praktijk 

dat de producenten met de gemeente, die het verpakkingsafval inzamelt, een 

contract moeten sluiten over de kosten van de inzameling. Iedere producent en 

importeur is verplicht uiterlijk op 31 maart 2006 aan te geven hoe hij dit met elke 

gemeente regelt. 

 

Mijn vragen aan het College zijn: 

 

Is het College op de hoogte van het Besluit beheer verpakkingen papier en karton? 

 

188/2006 

31 oktober 2006 

SB/bor 

06/2512 

 

Beantwoording vragen van mevrouw D. Eikelenboom inzake Besluit 

verpakkingen 
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Onderwerp 
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188/2006 

188-2 

 

 

 

 

  

 

Kan het college aangeven of inmiddels alle producenten en importeurs een regeling 

hebben getroffen met de gemeente Haarlem? Zo ja, met welk bedrag gaat de 

afvalstoffenheffing dan naar beneden en wanneer? 

 

Indien dit nog niet gebeurd is, kan het college dan aangeven waarom niet en op 

welke termijn dit dan wel zal gebeuren? 

 

Namens de VVD-fractie, 

 

Denise Eikelenboom  

 

 

         

Aan mevrouw D. Eikelenboom 

lid van de gemeenteraad 

Coen Cuserhof 37 

2012 GZ  Haarlem 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 12 september 2006 

Besluit verpakkingen 

 

 

Geachte mevrouw Eikelenboom, 

 

Op september 2006 heeft u namens de VVD-fractie schriftelijke vragen ex artikel 

38 van het reglement van orde voor de gemeenteraad gesteld over het besluit 

verpakkingen. In onze vergadering van 10 oktober jl. hebben wij het antwoord op 

deze vragen als volgt vastgesteld.     

 

1. Is het college op de hoogte van het Besluit beheer verpakkingen papier en 

karton? 

  

Antwoord 

Het college is op de hoogte en volgt de ontwikkelingen nauwlettend. In dit verband 

is er contact met de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG), de 

Nederlandse Vereniging van Reinigingsdiensten (NVRD) en de stichting 

NEDVANG. De laatste instantie vertegenwoordigt een aanzienlijk deel van de 

bedrijven.     

 

2. Kan het college aangeven of inmiddels alle producenten en importeurs een 

regeling hebben getroffen met de gemeente Haarlem? Zo ja, met welk bedrag 

gaat de afvalstoffenheffing dan naar beneden en wanneer? 

 

3. Indien dit nog niet gebeurd is, kan het college dan aangeven waarom niet en op 

welke termijn dit dan wel zal gebeuren? 



 

 

188/2006 

188-3 

 

 

 

 

 

Antwoord 

Het besluit is er op gericht dat gemeenten bij voorkeur afspraken maken met 

overkoepelende organisaties vanuit het bedrijfsleven, zoals bijvoorbeeld 

NEDVANG. De VNG voerde tot voor kort namens alle gemeenten de 

onderhandelingen met deze organisatie. Echter op grond van onduidelijkheid 

omtrent de afvalstromen en het aandeel  van de bedrijven dat deze organisatie 

vertegenwoordigt heeft de VNG besloten  voorlopig de onderhandelingen over 

concrete contractafspraken stop te zetten. Wat betreft de verdere gang van zaken 

wordt momenteel afgewacht tot staatssecretaris Van Geel de plannen bekend maakt 

omtrent de verdere uitwerking van het besluit. Medio oktober zal de Tweede Kamer 

hierover geïnformeerd  worden.             

 

Het college is van mening dat, hoewel het niet wenselijk is nog veel langer geen 

gebruik te kunnen maken van de vergoedingen in het kader van het besluit 

verpakkingen, er eerst meer duidelijkheid moet komen omtrent de partners waarmee 

een eventuele overeenkomst wordt aangegaan. Verwacht wordt dat de verdere 

uitwerking van het besluit hiertoe de nodige helderheid zal geven. Hierdoor wordt 

het voor de VNG mogelijk om de onderhandelingen voort te zetten. Op het moment 

dat er een overeenkomst is waarin de definitieve vergoedingen zijn vastgelegd en er 

zekerheid is omtrent het volledig kunnen innen daarvan, kunnen de eventuele 

consequenties met betrekking tot de dienstverleningsovereenkomst met 

Spaarnelanden en de afvalstoffenheffing bepaald worden. De ontwikkelingen zullen 

de komende tijd nauwlettend worden gevolgd.             

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris, de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering mr. B.B. Schneiders 
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